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Interpelacja

Proszg o dokonanie analtzy zarobk6w instrultor6w pfywania

zatrudnionydr przez miasto wloclawek na basenie oraz podwyLkg tych zarobk6w,

kt6re teraz s4 najniZsz4 plac4 okre6lon4 przez Pana Prezydenta.

Zanraczam, 2e s4 to fudzie z :vq1lsry-n wyksztalceniem i powinni zarabiai tak jal<

nauczyciele, gdy2 maj4tal<e same kwalifikade zawodowe.


